
گروه اقتصادی - یک کارشناس 
اقتصادی گفت: باید به ســمتی برویم 
که فســادهای نهادینه شده در صنایع 
جهت واردات تجهیــزات از خارج 
اصلاح شود، زیرا این موضوع باعث 
شده تولیدکننده داخلی در حاشیه قرار 

بگیرد.
رهبــری در دیــدار بــا جمعی 
از تولیدکننــدگان و فعــالان صنعتی 
ضمن تاکید بر اســتفاده حداکثری از 
مشاوره های متخصصان و کارشناسان، 
فرمودند که دانش بنیان کردن زنجیره 
تولید باید در دستور کار مسئولان قرار 

گیرد.
کارشناســان اقتصــادی در این 
خصوص تاکید می کنند که باید فضا 
برای همکاری صنعت با شرکت های 
دانــش بنیــان از طریــق اعمــال 
سیاست های تشویقی و تنبیهی فراهم 
شــود که یکی از این سیاست ها حفظ 
کیفیت محصولات تولید داخل نسبت 

به تجهیزات وارداتی است.
در ایــن رابطه مجیــد صدری 
کارشــناس اقتصادی در گفت و گو 
با مهر با اشــاره به جایگزینی واردات 
با تولیــد داخلی با کیفی و اســتفاده 

از ظرفیت شــرکت های دانش بنیان، 
اظهار کرد: بخشی از مخالفت صنایع 
و تولیدکنندگان در مقابل شرکت های 
دانش بنیان منطقی است، چراکه برخی 
شرکت ها ریسک بالایی دارند و باید 
فضا به ســمتی پیش برود که به آن ها 
اطمینان هــای لازم در همه زمینه ها از 
جمله کیفیت محصولات داده شــود. 
راهکار ایجاد این اطمینان اســتفاده از 
دریافت اســتانداردها، بهبود کیفیت، 

گارانتی های بلند مدت و … است.
صدری توضیــح داد: باید ما به 
سمتی برویم که فسادهای نهادینه شده 

در صنایع جهت واردات تجهیزات از 
خارج نیز اصلاح شود زیرا این موضوع 
باعث شده تولیدکننده داخلی در حاشیه 
قرار بگیرد. همچنین در این فضا یک 
شرکت داخلی نمی تواند برای مصرف 
کننده مسافرت خارجی ایجاد کند، اما 
افراد متقاضی محصولات شرکت های 
خارجی، حتماً سفری برای بازدید از 

آن خط تولید دارند.
وی بــا اشــاره به نقــش عنصر 
حاکمیت در این مسئله گفت: باید یک 
ســری مزایای رقابتی و مشوق برای 
تولیدکننده ایجاد شود؛ این مشوق ها 

نیز باید از طرف حاکمیت باشــند؛ به 
عنوان مثال شــرکت های بزرگ باید 
بتوانند بحث معافیت های مالیاتی خود 
را به ســمت تولید داخل سوق دهند 
و یــا در ازای خریــد داخل بتوانند از 
سمت نهادهایی چون وزارت صمت 
یا وزارت اقتصاد در بحث مالیات مورد 

حمایت قرار بگیرند.
صدری به نتیجــه این حمایت 
از طرف حاکمیت برای شــرکت های 
دانــش بنیان اشــاره کــرد و گفت: 
موضوعاتی مثــل افزایش تعرفه ها و 
یا ســوق دادن به سمت خرید داخل، 

اقدامی حاکمیتی اســت و قانون گذار 
باید مانعی ایجاد کند که شرکت های 
تولیدی بزرگ به سمت خرید خارج 
نروند. البته حفظ کیفیت نیز قطعاً باید 
توســط نهادهایی مانند سازمان ملی 
اســتاندارد یا تضمین کیفی تولیدات 
شــرکت های دانش بنیان بــا راهبری 
معاونت عملی انجام گیرد. با وقوع این 
قبیل اقدامــات می تواند اتفاق خوبی 
برای شــرکت های دانش بنیان باشد، 
چراکــه ابتدا ظرفیت خود برای تأمین 
بازار داخل را ثابت می کنند و سپس به 

سمت صادرات نیز می روند.
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گروه اقتصــادی - یارانه پیش 
بینی شــده برای ســال بعد همان ۴۵ 
هــزار و ۵۰۰ تومان باقی ماند و منبعی 
برای افزایش یارانه در ســال ۱۴۰۱ در 
نظر گرفته نشد. این یکی از مصوبات 

کمیسیون تلفیق بودجه ۱۴۰۱ بود.  
دولت در زمان ارائه لایحه بودجه 
ارز ترجیحــی را حذف و اعلام کرده 
بود که به جای ارز ترجیحی مبلغ یارانه 
از ۴۵ هــزار و ۵۰۰ هزار تومان به ۱۱۰ 
هزار تومان افزایش یابد و حتی مطرح 
شــده بود که کارت نــان به مردم داده 
شود تا بر اثر حذف ارز، اقشار ضعیف 

جامعه آسیب نبینند.
رئیس ســازمان برنامه و بودجه 
در حاشیه نشســت کمیسیون تلفیق 
لایحه بودجه ســال ۱۴۰۱ در تاریخ 
۱۳ دی، اشــاره می کند که طبق قانون 
دیگــر نمی توانیم ارز ۴۲۰۰ تومانی را 
داشــته باشیم و می توانیم از این پس با 
ریال حمایت های خود را انجام دهیم، 
یعنی دیگر ارز ۲ نرخی در بازار وجود 

نخواهد داشت.
یارانــه ارز دو نرخــی به 

سفره مردم نرسید
او گفــت: اگر بخواهیم یارانه ای 

به کالایی تخصیص دهیم، به صورت 
ریالــی خواهد بود و به ذینفع نهایی و 
مردم پرداخت می شــود. زیرا تمامی 
مسائل حاکی از آن است؛ یارانه ای که 
از طریق دو نرخی کردن ارز پرداخت 
می شــد، در ســفره مردم قرار نگرفته 
اســت.میرکاظمی گفت: دولت برای 
امســال هشــت میلیارد دلار ظرفیت 
اســتفاده از ارز ۴۲۰۰ تومانی داشــته 
است و این تمام شده و برای نیمه دوم 
سال امکان استفاده نداشته است، اما به 
هر ترتیب برای اینکه به مردم فشاری 

وارد نشود تاکنون ادامه دارد.

بنابرایــن، ۸ میلیــارد دلاری که 
بــرای تخصیــص ارز ۴۲۰۰ تومانی 
در نظر گرفته شــده بــود در ۶ ماهه 
ابتدای ســال به پایان رســیده است و 
دولت جدید تصمیم به تغییر پرداخت 

یارانه های ارزی دارد.
رئیس جمهور در دومین گفت و 
گوی تلویزیونی خود با مردم در تاریخ 
۲۶ مهر گفت: پولی که تاکنون باید به 
ســفره مردم می رفت، به دست دلالان 
رسیده است. جلسات مختلفی برای 
تصمیم گیری در خصوص ارز ۴۲۰۰ 
تومانی داشــته ایم و اکنون نیز در حال 
بررســی و کارشناسی هستیم تا کار با 
اتقان انجام شــود. این اصلاح، جزو 
برنامه هــای دولت اســت و در وقت 

مناسب نیز به اطلاع مردم می رسانیم.
روز ســه شــنبه ۱۸ آبان، رئیس 
جمهور بــرای دومین بار با جمعی از 
اقتصاددانان نشســتی برگــزار کرد تا 
از نظــرات و راهکار های آن ها برای 
مشــکلات اقتصادی آگاه شــود. در 
این نشست، افرادی همچون محسن 
رضایی، مســعود میرکاظمی، احسان 
پورابراهیمی،  خاندوزی، محمدرضا 
غلامحســین مصباحی مقدم، احمد 
توکلی، محمدحســین حســین زاده 
بحرینــی، داود دانش جعفری، پرویز 
داودی، ابراهیم شیبانی، اکبر کمیجانی، 
محمد قاسمی، حسین راغفر، شاپور 
محمدی، خانم خطیبی و سید مهدی 

زریباف حضور داشتند.
حســین راغفر، یکی از حاضران 
در نشســت با رئیس جمهور درباره 
موضــوع مورد بحث جلســه گفت: 
محور اصلی جلســه حول مشکلات 
مالی دولت و بررسی حذف ارز ۴۲۰۰ 
تومانی سپری شــد که از اقتصاددان 
در این جلســه خواسته شد تا به بیان 
راهکار هایی در رابطه با ارز ترجیحی 
بپردازنــد. رئیــس جمهــور در این 
نشست، در راستای حذف ارز ۴۲۰۰ 
تومانی ســه خط قرمز دولت را اعلام 

کرد که شــامل تورم، ارزش پول ملی 
و معیشت قشر ضعیف جامعه است.

 اظهار نظر برخی از افراد حاضر 
در جلسه به قرار زیر است:

رئیس  پورابراهیمی  محمدرضا 
کمیســیون اقتصادی مجلس گفت: 
تخصیــص ارز ۴۲۰۰ تومانی باعث 
هدررفــت منابع کشــور شــده و در 
بردارنده رانت و فساد بوده، البته منظور 
از حذف ارز ۴۲۰۰ تومانی، جایگزینی 

روش بوده است.
حســین زاده بحرینــی عضــو 
کمیســیون اقتصادی مجلس گفت: 
بــرآورد از میزان ارز مــورد نیاز برای 
کالاهای اساسی نشان می دهد با توجه 
به افزایــش قیمت جهانی این کالاها، 
دچار کسری شــده است. اگرچه می 

تــوان این موضوع را با یک مصوبه از 
مجلس تصحیح کرد. لکن باید شیوه 

تخصیص آن را تغییر داد.
ابراهیم شیبانی رئیس اسبق بانک 
مرکزی که به ســمت مشــاور وزیر 
اقتصاد نیز منصوب شده است درباره 
این نشســت می گوید: نرخ دو و سه 
نرخی فسادزاست و هیچ فردی شک 
ندارد که رانــت ایجاد خواهد کرد. با 
این حال اگر از من بپرســید که اکنون 
فرصت مناســبی اســت که بتوان ارز 
ترجیحــی را حذف کرد من می گویم 
خیــر.داوود دانــش جعفــری وزیر 
اســبق امور اقتصــادی و دارایی یکی 
دیگــر از اقتصادانان حاضــر در این 
نشســت بود که در خصوص تداوم 
سیاست تخصیص ارز ۴۲۰۰ تومانی 

به کالا های اساســی گفت: این بحث 
مطرح شده جزیی از طرح آزادسازی 
اقتصادی اســت که دولت ســیزدهم 
بــا تمام وجــود آن را قبول ندارد. هم 
اکنــون وقتی رئیس جمهــور درباره 
بودجه سال ۱۴۰۱ سخن می گوید بر 
عدالت محور بودن بودجه تاکید دارند 
و عدالت محور بودن بودجه با حذف 

ارز ترجیحی سازگار نیست.
روز بعد از این نشســت، یعنی 
چهارشــنبه ۱۹ آبان، لایحه "حذف 
ارز ۴۲۰۰ تومانی" توســط دولت به 
مجلس ارســال می شود. سه روز بعد، 
یعنی شنبه ۲۲ آبان اخباری در فضای 
مجازی منتشر می شود، مبنی بر اینکه 
دولــت این لایحــه را از مجلس پس 
گرفته اســت. اما در جلســه ۲۳ آبان، 

نمایندگان مجلس شورای اسلامی با 
دو فوریت و یک فوریت لایحه دولت 
برای اصلاح قانــون بودجه ۱۴۰۰ و 
تغییر در رونــد تخصیص ارز ۴۲۰۰ 

تومانی مخالفت کردند.
دوشــنبه ۲۹ آذر بود که محسن 
رضایی معاون اقتصادی رئیس جمهور 
از دو برابر شــدن یارانه های نقدی از 
دی ماه امســال خبر داده بود. او تاکید 
کرده بود که مســئولان اجرایی تلاش 
خواهند کرد تا در سه ماه باقی مانده از 
سال یارانه ها را دو برابر کنند و اگر این 
طرح به خوبی انجام شود، هر خانوار 
۴ نفــره ۸۰۰ هزار تومــان کالا و پول 

دریافت خواهند کرد.
طبق گفتــه او، در لایحه بودجه 
ســال آینده قرار بود کــه یارانه ها دو 

برابر شــود، اما رئیس جمهور تاکید 
کرده بودند که برای سه ماه باقی مانده 

امسال نیز اعمال شود.
خانــدوزی: تاریــخ دقیق 
افزایــش یارانه ها مشــخص 

نیست
فــردای آن روز یعنــی ۳۰ آذر، 
خاندوزی وزیر اقتصاد بیان می کند که 
هیچ تاریخ دقیقی برای تغییر و افزایش 
میزان پرداخت یارانه ها، تعیین نشده 

است.
۱۹ دی، رئیس جمهور با حضور 
در جلسه علنی مجلس شورای اسلامی 
و در دفاع از لایحه بودجه سال ۱۴۰۱ 
گفت: اگر دولت می خواست به قانون 
عمل کند بایــد ارز ترجیحی را بدون 
جبران حذف می کرد، اما خط قرمز ما 

سفره و معیشت مردم بوده و هست.
او گفــت: ما نمی توانســتیم به 
اقتصاد کشــور و بازار و زندگی مردم 
شــوک وارد کنیــم، موضــوع را در 
جلسات کارشناسی بررسی کردیم و 
مقرر شد در چند ماه آتی ارز ترجیحی 
ادامــه پیدا کند و بعــد برای جبرانش 
تمهیداتی اندیشــیده شــود. بحث ها 
و نظراتی مطرح شــد و شورای عالی 
هماهنگی اقتصادی سران قوا نیز برای 

این اقدام هم نظر شدند.
براســاس گفته رئیسی، مجلس 
اعلام نکرد که ارز ترجیحی را چه کنیم 
و اعــلام نکرد که چگونه جبران کنیم. 
نــه رأی به ادامه ارز ترجیحی دادید و 
نه رأی به جبران حذف ارز ترجیحی. 
بــاور داریم که اگر ارز ترجیحی قطع 

شــود حتماً باید برای جبران آن برای 
زندگی مردم به ویــژه نیازمندان فکر 
جــدی کرد. امکان نــدارد بدون فکر 
برای ســفره مــردم و نیازمنــدان ارز 

ترجیحی حذف شود.
چرا یارانه دی ماه، دو برابر 

نشد؟
رئیس مجلس نیز در ادامه جلسه 
گفت: دولت جدید بعد از گذشت سه 
چهار ماه از شــروع به کار خود لایحه 
دو فوریتــی )حذف ارز ترجیحی( به 
مجلس شــورای اســلامی ارائه کرد. 
توقع دولت این بود که مجلس در مورد 
این موضوع مهم ظرف ۴۸ ســاعت 
تصمیم گیــری کند. قطعا مجلس فی 
البداهه و ۴۸ ساعته نمی تواند برای این 
امــر مهم تصمیم بگیرد، لذا مجلس به 
این فوریت رای نداد، اما کمیسیون این 
موضوع را در دستور کار قرار داد و آن 

را بررسی کرد.
در نهایت ایــن مباحث، لایحه 
"حذف ارز ۴۲۰۰ تومانی" رای نیاورد 
و این را زارع ســخنگوی کمیسیون 

تلفیق بودجه ۱۴۰۱ گفت:
یارانه ها تاکنون وضعیت 
اقشــار کم درآمد را بهبود نداده 

است
رئیس سازمان برنامه و بودجه در 
جریان بازدید از ســازمان هدفمندی 
یارانه هــا و در جمــع مدیــران این 
سازمان در تاریخ ۲۷ آذر درباره محقق 
نشــدن هدف اصلی یارانه ها طی این 
چند ســال تاکیــد دارد و می گوید: با 
وجود پرداخت یارانه های مســتقیم 
و غیرمســتقیم، هدف اصلی که بهبود 
وضعیت اقشار کم درآمد بوده، محقق 
نشده است. او در نشست خبری خود 
به حذف یارانه بگیــران پردرآمد نیز 
اشــاره می کند. موضوعی که بالغ بر 
۵ ســال است که دولت ها به آن توجه 
نکرده اند و این موضوع منجر به توزیع 
ناعادلانه یارانه های عیان و پنهان شده 

است.

سهم هر ایرانی از یارانه سال ۱۴۰۱ چقدر است؟ 

وعده بهبود وضعیت اقشار 
کم درآمد محقق نشد!

در لایحه بودجه سال بعد قرار بود که میزان یارانه پرداختی از محل حذف ارز ترجیحی افزایش پیدا کند 
که با مصوبه کمیسیون تلفیق، منتفی شد.

گروه اقتصــادی - رئیس کل  
بانــک مرکزی ضمن اعلام اینکه رمز 
ریــال ملی جایگزین اســکناس و از 
اوایل ســال آینده راه اندازی می شود، 
گفت: در راستای اتصال دستگاه های 
کارتخوان بــه پرونده مالیاتی تاکنون 
۸۰ درصد کارتخوان ها تعیین تکلیف 
شــدند و ۲۰ درصد مابقی نیز قطعا تا 
پایان سال ساماندهی شــده و دارای 

پرونده مالیاتی خواهند شد.
علی صالح آبادی اظهار کرد: بازار 
ارز از ابتــدای ســال وضعیت خوبی 
داشــته و در بخش حواله  و اسکناس 
ارز عرضه هــای خوبی انجام شــده 
است. امسال ۴۸.۶ میلیارد دلار تامین 
ارز انجام دادیم که نســبت به ســال 
گذشــته که ۳۷ میلیارد دلار بوده ۳۱ 

درصد رشد داشته ایم.
عرضه ارز در بازار متشکل 

ارزی ۴ برابر شد 

وی با بیــان اینکه عرضه ارز در 
بازار متشــکل ارزی نیز امسال نسبت 
به ســال گذشــته حدود چهار برابر 
افزایش پیدا کرده است، گفت: با توجه 
به عرضه های انجام شــده طبیعی بود 
که بازار ارز نوسانات چندانی نداشته 
باشد و شرایط متعادل باشد. مشکلی در 
تامین ارز نداریم و چشم انداز بازارهای 
جهانی و قیمت نفت وضعیت بسیار 
خوبی است که موجب افزایش عرضه 

ارز شده است.
رئیــس کل بانک مرکزی افزود: 
از ابتدای ســال ۲۵ میلیارد دلار ارز در 
ســامانه نیما عرضه شده و با توجه به 
اینکه عرضه در کل سال گذشته ۱۷.۶ 
میلیــارد دلار بوده، نشــان دهنده ۴۳ 
درصد رشــد است. روند تورم نزولی 
بــوده و انتظارات تورمی کاهش یافته 
است. تورم ماهانه مهر ۳.۱ درصد، آبان 
۲.۴ درصــد، اذر ۱.۸ درصد و دی ماه 

۱.۳ درصد بوده است.
ارز  تامیــن  در  مشــکلی 

ترجیحی نداریم
وی تأکید کرد که هیچ مشکلی از 
نظر عرضه ارز نداریم اما ارز ترجیحی 
در چارچوب مصوبات تامین می شود 
و بــرای تامیــن ارز ترجیحی تا پایان 

امسال هم مشکلی نداریم.
صالح آبــادی ادامــه داد: برای 
اصــلاح نظام بانکی ســه رابطه باید 
شــفاف و درست باشد. در این زمینه، 
رابطــه دولت و بانــک مرکزی باید 
منظم باشــد و دولت از بانک مرکزی 
اســتقراض نکند که منوط به نداشتن 
کســری در بودجــه دولت اســت. 
استقراض از بانک مرکزی خط قرمز 

دولت ســیزدهم است که نمایندگان 
مجلس هم باید توجه کنند.

رئیس کل بانک مرکزی از مجلس 
درخواســت کرد که اعداد تسهیلات 
تکلیفی را واقعی درنظر بگیرد تا اضافه 
برداشــت و نارضایتی مردم را شاهد 
نباشــیم. او گفت: تسهیلات تکلیفی 
متناسب با منابع بانکی باید دیده شود. 
همچنین منابع صندوق ملی مســکن 
مشخص است. رابطه دیگری که باید 
اصلاح شــود ارتباط بانک مرکزی و 
بانک هاست که ناترازی بانک ها تبدیل 
بــه اضافه برداشــت از بانک مرکزی 
نشــود. رابطه ســوم ارتباط بانک ها 
با مشــتریان اعم از ســپرده گذاران و 

گیرندگان تسهیلات است.

وی افزود: هدایت ســرمایه ها 
به ســمت بخش واقعی اقتصاد که از 
دغدغه های اخیر رهبر معظم انقلاب 
هم بود بسیار مهم است و برای این مهم 
بانک ها و بانک مرکزی باید بر مصرف 
صحیح تســهیلات نظارت کنند که 
اتصال سامانه های بانکی و مالیاتی نیز 
در هدایت اعتبارات بسیار موثر است.

صالح آبادی با بیان اینکه نظارت 
بر مصرف تسهیلات بدون سیستم و 
ســامانه های هوشمند عملی نیست، 
گفت: تامین مالی زنجیره ای تولید هم 
بر نظارت مصرف صحیح تسهیلات 
موثر اســت که درحال حاضر اجرایی 
شده است. شــفافیت و رصد وجوه 
اهمیت زیــادی دارد که باید عملیاتی 

شود.
اسامی ابربدهکاران بانکی 

در کدال منتشر می شود
رئیــس کل بانک مرکزی درباره 
انتشــار اسامی بدهکاران کلان بانکی 
نیز اظهار کرد: صورت مالی بانک های 
بورســی و بانک های دولتی در کدال 
منتشــر می شــود و بدهکاران کلان 
بانک هــا در همین صورت های مالی 
به صورت شفاف قابل مشاهده است.

۸۰ درصــد کارتخوان هــا 
تعیین تکلیف شدند 

وی ادامــه داد: با فــرض تداوم 
شــرایط موجود )تــداوم تحریم( و 
بــا وضعیت صــادرات و روند تورم 
ســال کنونی ان شاءالله سال آینده سال 

بهتــری خواهد بــود. تعیین تکلیف 
کارت خوان های بانکی به شــفافیت 
فعالیت هــای اقتصــادی کمک قابل 
توجهــی خواهــد کرد کــه در ۳ ماه 
اخیر با ارتباط بسیار خوب بین بانک 
مرکزی و ســازمان مالیات ۸۰ درصد 
کارت خوان ها ساماندهی شده است و 
۲۰ درصد مابقی نیز قطعا تا پایان سال 
ساماندهی شده و دارای پرونده مالیاتی 

خواهند شد.
رمــز ریال از ســال آینده 

منتشر می شود
صالح آبــادی از راه اندازی رمز 
ریال ملی از اوایل ســال آینده خبر داد 
و گفت: این رمز ریال توســط بانک 
مرکزی منتشر می شود. اینگونه افراد 
اســکناس ریال خود را تحویل بانک 
مرکــزی می دهند و رمز ریال تحویل 
می گیرند. لازم به ذکر است که این رمز 
ریال قابل استفاده برای سرمایه گذاری 

نیســت و صرفا جایگزین اسکناس 
خواهد شد. 

رئیس کل بانک مرکزی تاکید کرد 
که پرداخــت وام ۱۰۰ میلیون تومانی 
بدون ضامن یک وام جدید نیســت و 
در مورد تســهیلات خرد باید اطلاع 
رسانی دقیق تری صورت می گرفت 
چرا که آســان کردن دسترســی مردم 
برای اخذ وام به معنی یک ســرفصل 
جدید نیست. درحال حاضر، سامانه 
اعتبارسنجی در سیستم بانکی وجود 

دارد اما نیاز به تکمیل و ارتقاء دارد.
وی خاطرنشان کرد که در بحث 
خلــق پول، بانک هایی که حد رشــد 
ترازنامــه را رعایت نکنند مشــمول 
افزایش ســپرده قانونی می شــوند. 
همچنیــن، ســازوکارهایی را برای 
جلوگیری از خلق پول بدون پشتوانه به 
ویژه با استفاده از سامانه های هوشمند 

دنبال می کنیم.

رئیس کل بانک مرکزی از تعیین تکلیف ۸۰ درصد کارتخوان ها خبر داد:

رمز ریال جایگزین اسکناس می شود 

دولت جدید بعد از گذشــت ســه چهار ماه از شــروع به کار خود لایحه دو فوریتی )حذف 
ارز ترجیحی( به مجلس شــورای اســامی ارائه کرد. توقع دولــت این بود که مجلس در 
مــورد این موضــوع مهم ظرف ۴۸ ســاعت تصمیم گیری کند. قطعا مجلــس فی البداهه 
و ۴۸ ســاعته نمی توانــد برای ایــن امر مهم تصمیم بگیــرد، لذا مجلس بــه این فوریت 
رای نــداد، اما کمیســیون ایــن موضوع را در دســتور کار قرار داد و آن را بررســی کرد.

سه شنبه ۱9 بهمن 6،۱۴۰۰ رجب ۱۴۴3 ،8 فوریه 2۰22، شماره 39۱2

شناسه: 1273676روابط عمومي و آموزش همگاني - شرکت آب و فاضلاب استان هرمزگان

فراخوان مناقصه عمومی  یک مرحله ای
شرکت آب و فاضاب استان هرمزگان به عنوان دستگاه مناقصه گزار در نظر دارد  مناقصه مشروحه ذیل را از طریق سامانه تدارکات الکترونیکی دولت برگزار نماید. 
کلیه مراحل برگزاری مناقصه از دریافت اسناد مناقصه تا ارائه پیشنهاد مناقصه گران و بازگشایی پاکت ها از طریق درگاه سامانه تدارکات الکترونیکی دولت )ستاد ( 
به آدرس www.setadiran.ir    انجام خواهد شد و لازم است مناقصه گران در صورت عدم عضویت قبلی , مراحل ثبت نام در سایت مذکور و دریافت گواهی امضای 

الکترونیکی را جهت شرکت در مناقصه محقق سازند .
موضوع مناقصه :  عملیات اجرایی آبرسانی به شهرک خلیج فارس تنگ باغ شهر بندرعباس

مبلغ برآورد اولیه  :  مبلغ 2۰,332,۴۴۴,۸۴9  ریال ) بیست میلیارد و سیصد و سی و دو میلیون و چهارصد و چهل و چهار هزار و هشتصد و چهل و نه ریال ( 
  ) اعتبار پروژه فوق از طریق اسناد اعتباری اوراق مشارکت و اسناد خزانه اسامی   تامین میگردد (

مبلغ تضمین شرکت در فرایند ارجاع کار : به مبلغ 1,۰2۰,۰۰۰,۰۰۰ ریال ) یک میلیارد وبیست میلیون ریال ( 
رتبه و رشته مورد نظر :  رتبه 5 آب 

مبلغ خرید اسناد : 5,۰۰۰,۰۰۰ ریال به شماره حساب سپهر ۰1۰293۴99۰۰۰3 بانک صادرات شعبه گلشهر جهت فروش اسناد مناقصه
مهلت زمانی دریافت اسناد مناقصه از سایت : ساعت 1۴ تاریخ 1۴۰۰/11/2۰ تا ساعت 1۴ تاریخ 1۴۰۰/11/27

مهلت زمانی ارائه پیشنهاد : ساعت 1۴ مورخ 1۴۰۰/12/11
زمان بازگشایی پاکت ها :  ساعت 1۰  مورخ 1۴۰۰/12/16

محل بازگشایی : سالن کنفرانس شرکت آب و فاضاب استان هرمزگان و حضور یک نفر نماینده از طرف هر یک از پیشنهاد دهندگان در جلسه بازگشایی پیشنهادها 
آزاد است .

امتیاز کیفی لازم : پیشنهادات واصله پس از ارزیابی کیفی مناقصه گران و احراز حداقل امتیاز لازم ) 7۰ (بازگشایی خواهد گردید.
پیشنهاد دهندگان موظف می باشند اسناد مناقصه را از  سامانه تدارکات الکترونیکی دولت ) ستاد ( به آدرس www.setadiran.ir دریافت و با توجه به مندرجات 

اسناد مناقصه مدارک لازم شامل پاکات الف ، ب و ج تهیه و به صورت فایلهای pdf در سامانه فوق درج نمایند .
سایر جزئیات و شرایط در اسناد مناقصه درج شده است .

 اطاعات تماس دستگاه مناقصه گزار جهت دریافت اطاعات بیشتر در خصوص اسناد مناقصه و ارائه پاکت های الف و ارزیابی کیفی آدرس : بندرعباس    - بلوار 
ناصر - جنب بیمارستان شریعتی – شرکت آب و فاضاب استان هرمزگان ) امور قراردادها ( تلفن ۸7-۸6-3335۰5۸2 سایت اینترنتی شرکت آب و فاضاب استان 
هرمزگان به نشانیWWW.Abfa Hormozgan.com  :  اطاعات سامانه ستاد جهت انجام مراحل عضویت در سامانه : مرکز تماس تهران :27313131  دفتر ثبت 

نام : ۸۸969737 و ۸519376۸  .

نوبت اول

بدینوسیله از کلیه سهامداران شرکت دعوت می شود تا در جلسه مجمع عمومی عادی 
بطور فوق العاده که در ساعت 17 مورخ 1۴۰۰/11/3۰ در آدرس تهران ، سعادت آباد ، 
بلوار دریا ،خیابان صرافهای جنوبی ،کوچه 19 شرقی ،پاک ۸ تشکیل می گردد حضور 

بهمراه رسانند.
دستور جلسه مجمع عمومی عادی بطور فوق العاده بشرح ذیل اعام می گردد : 
1- بررسی استعفای عضو هیات مدیره و انتخاب عضو هیات مدیره جایگزین 

آگهی دعوت مجمع عمومی عادی بطور فوق العاده شرکت 
همانند ساز بافت کیش ) سهامی خاص ( 

به شماره ثبت  5۰9۴ شناسه ملی 1۰۸6155۸265   

هیات مدیره شرکت همانند ساز بافت کیش ) سهامی خاص ( 


